
Leerblad over de stam (ik-vorm) en de spelling van de persoonsvorm in 
tegenwoordige tijd. 
 
De stam van het werkwoord 
De stam is de kortste vorm van het werkwoord. Het is de ik-vorm in de tegenwoordige 
tijd. 

• Je vindt de stam door het hele werkwoord ‘in te korten’. Soms verandert een letter: 
kijken à (ik) kijk; blozen à (ik) bloos; graven à (ik) graaf. 
 

• Als het hele werkwoord op -den eindigt, schrijf je de stam met een d: 
worden à (ik) word; vinden à (ik) vind; laden à (ik) laad. 
 

• Als het hele werkwoord op -ten eindigt, schrijf je de stam met een t: 
heten à (ik) heet; schatten à (ik) schat; bijten à (ik) bijt. 

Persoonsvorm tegenwoordige tijd 
Dit zijn de spellingsregels voor de persoonsvorm tegenwoordige tijd 

 
1. Ik erbij of jij erachter: alleen stam 

(ik) loop), loop (ik), loop (jij) 
(ik) vind, vind (ik), vind (jij) 

 
2. Anders in het enkelvoud: stam + t (hij/ zij/ jij ervoor) 

(jij) loopt, (hij) loopt, (zij) loopt 
(jij) vindt, (hij) vindt, (zij) vindt 

 
3. In het meervoud: het hele werkwoord 

(wij) lopen, (jullie) lopen, (zij) lopen 
(wij) vinden, (jullie) vinden, (zij) vinden 

 
Zo ga je na of het stam is of stam + t 

• Bij de meeste werkwoorden kun je horen of er een -t achter de stam moet: 
Ik loop, jij loopt; ik wandel, hij wandelt; ik repeteer, zij repeteert. 

 
• Bij werkwoorden op -den hoor je dat niet. Vul dan het werkwoord lopen in. 

Ik vin… het niet eerlijkà Ik loop het niet eerlijk. Ik hoor geen -t, dus vind zonder -t. 
Els vin… hem erg leuk à Els loopt hem erg leuk. Ik hoor een -t, dus vindt met dt. 

 


